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Sundhedsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse
Dato: 4. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 723
Det fremgår af § 16.11.16, at antallet af årsværk i Lægemiddelstyrelsen skal 
øges fra 399 i 2009 til 477 i 2010. 
Kan ministeren oplyse, hvilke opgaver og aktiviteter de 78 nye årsværk skal 
anvendes til?

Spørgsmål 724
Det fremgår af finanslovforslaget for 2010, at gebyrindtægterne i 2010 ligger på 
samme niveau som i 2009. På den baggrund bedes ministeren oplyse, om det 
så ikke indebærer, at finansieringen af de 78 ekstra årsværk skal ske ved en 
reduktion af Lægemiddelstyrelsens øvrige driftsudgifter? I bekræftende fald 
bedes ministeren oplyse hvilke driftsudgifter der påtænkes reduceret i 
Lægemiddelstyrelsen.

Spørgsmål 725
Ministeren bedes oplyse, om Lægemiddelstyrelsens hidtidige udgifter til øvrig drift 
efter ministerens opfattelse har været passende eller for høje?

Spørgsmål 726
Det blev under den tekniske gennemgang af finanslovsforslaget for 2010 oplyst, 
at ministeriet har igangsat et digitaliseringsprojekt i Lægemiddelstyrelsen. 

Hvad er sammenhængen mellem dette projekt og finanslovforslaget? Ministeren 
bedes endvidere redegøre for projektets aktuelle status, herunder for hvad det 
koster og hvilke økonomiske og beskæftigelsesmæssige effekter projektet 
forventes at få for Lægemiddelstyrelsen.
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Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jonas.Dahl@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.


